



THE 31ST WORLD HAKKA CONFERENCE
第三十一屆世界客屬懇親大會
MARKHAM • CANADA 加拿大 • 萬錦市
OCTOBER 8-10, 2021 2021年10月8日至10日

Nexus Holidays
聯誼假期

east@nexusholidays.com

905-604-6488

Tour Code: NHCAT01

多倫多城市壹日遊

Toronto Day Tour

出發日期: 10月3, 8, 11, 16日 Departure Dates: Oct 3, 8, 11, 16

團費 CAD\$ 59 每位含稅

清晨出發，到達多倫多市中心參觀省議會（外觀），多倫多大學，唐人街，拍照留念。之後登上CN塔，位於多倫多心臟地帶的多倫多地標。塔上瞭望臺可觀賞安大略湖和多市全景。其後再到安大略湖畔乘搭觀光船(季節性行程)，到市區對岸中央島，蔚藍的天空和安大略湖水交相輝映，回首遙望對岸繁華鬧市構成壹幅令人嘆為觀止的圖畫。登上島後漫步，綠草如茵，鳥語花香，壹望無際的湖泊儼然成為壹個大自然的世外桃源。自費午餐後參觀卡薩羅馬城堡，這座屹立在小山上的中世紀古堡給人以既高貴又古樸的神秘感，獨特的建築風格吸引了多部好萊塢電影在此取景。曾經多倫多最昂貴的私宅更見證了多倫多百年發展史，大宅擁有5英畝的私人溫室花園，各樣的花卉爭奇鬥艷，現為多倫多人攝影首選景點。

Departing early morning to Downtown Toronto. You will first make photo stops at the Legislative Assembly of Ontario, University of Toronto and Toronto's Chinatown. You will then have a chance to climb up the CN Tower, a signature icon of Toronto's skyline and a symbol of Canada. On the observation deck, enjoy a panoramic view of Lake Ontario and the city of Toronto. If weather permits, take the sightseeing Central Island Cruise across to the Toronto Islands. Have a walk on the islands and enjoy the beautiful view of Toronto skyline. After lunch, you will visit another Toronto landmark, Casa Loma. Constructed over 100 years ago, Casa Loma is noble, mystical and exquisite. Casa Loma's 5 acres of private gardens with all sorts of flowers flourishing, is now the preferred photography attraction in Toronto.



行程亮點

1. 泛舟安大略湖，到市區對岸中央島，將多倫多市中心的全景盡收眼底。
2. 探訪加拿大最古老的私人城堡，卡薩羅馬。它既有樸實渾厚的美感，又不失童話般的夢幻。

上車地點時間 Pick up location & time

Markham Hilton Hotel or Markham Marriot Hotel 7:15A.M.

費用包括 Included

1. 旅遊巴士團體接送觀光
2. 華人領隊隨團服務, 並帶領作遊覽觀光
3. 行程表所列出的觀光安排
4. 稅項
1. Ground Transportation service as specified in itinerary.
2. Tour Guide service.
3. Sightseeing arrangements listed in itinerary.
4. Tax

費用不包括 NOT Included

1. 行程中全部的膳食
2. 司機及導遊服務費，每人每天\$15元
3. 旅遊觀光活動時全部的入場費
4. 各種醫療保險，個人平安保險及行李保險
5. 因交通阻延，罷工，惡劣天氣，航班取消或更改時間或其他超出本公司控制範圍的原因所導致的額外費用
6. 如遇旅遊旺季，須另繳附加費
1. All the meals
2. Gratuities for Driver and Tour Guide. (\$15 per day per person)
3. Admissions for Optional Tour
4. Personal Travel and medical insurance
5. Any other extra expense that is incurred due to reasons that are beyond the control of our company, such as traffic jam and delay, strike, disastrous weather etc. and cancellation or change of flight schedules and so on.

*以上行程順序僅供參考，具體行程會因出發日期，天氣，交通等因素有所調整。

*The sequence of the itinerary and attractions might be changed according to actual and practical situation for better service.